
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI CORDUN 

JUDEȚUL NEAMȚ 

 

P R O C E S - V E R B A L, 

 

          Încheiat astăzi,5.03.2021, în ședința ordinară a Consiliului Local Cordun. Ședința a 

fost convocată prin dispoziția Primarului nr. 41 din 2.03.2021. Ședința se desfășoară în 

Sala de ședințe din sediul primăriei, începând cu ora 10.00. 

          Prezența la ședință: - 15 consilieri. 

           Președintele de ședință, domnul consilier Ruginosu Gheorghe, dă citire dispoziției 

de convocare a consiliului în ședință ordinară, precum și a ordinii de zi, respectiv: 

 

  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Construire 

“Fabrica prefabricate din beton, sediu administrativ, depozite agregate, cântar auto, 

stație proprie de alimentare cu carburanți, drum acces, alei carosabile și pietonale, 

spațiu parcare, platforme, utilități, branșamente, împrejmuire, organizare de 

șantier” – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun – C1, C2 și C3;  

 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în Adunarea Generală 

a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “AQUA NEAMȚ” în vederea exercitării 

votului– iniţiator Adrian Ciobanu –initiator Primarul Comunei Cordun – C1,C2 și C3; 

 

 3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea realizării investiţiei – „EXTINDERE 

REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE ÎN SATELE CORDUN ȘI 

PILDEȘTI, COMUNA CORDUN” –initiator Primarul Comunei Cordun – C1, C2 și C3;  

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării cofinanţării obiectivului de 

investiţie „EXTINDERE REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE 

ÎN SATELE CORDUN ȘI PILDEȘTI, COMUNA CORDUN” –initiator Primarul 

Comunei Cordun – C1,C2 și C3;  

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planul anual de acțiune privind serviciile 

sociale acordate la nivelul comunei Cordun, județul Neamț, pentru anul 2021–initiator 

Primarul Comunei Cordun – C1,C2 și C3;  

6. Proiect de hotărâre privind vânzarea directă a suprafeței de 500 mp teren curți-

construcții intravilan, sat Cordun, aparținând domeniului privat al comunei 

Cordun–initiator Primarul Comunei Cordun – C1,C2 și C3; 



 

NOTĂ 

 C1 – Comisia pentru programe de dezvoltare economico - socială, buget - finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, 

protecția mediului, servicii și comerț; 

C2 – Comisia pentru cultură, sănătate, învățământ, protecție socială, activități sportive și 

de agrement; 

C3 – Comisia pentru administrație publică locală, juridică, apărarea ordinii și liniștii 

publice, a drepturilor cetățenilor. 

            

         Se supune la vot ordinea de zi a ședinței,  15 voturi ”pentru”. 

        Președintele de ședință întreabă doamnele și domnii consilieri dacă au obiecțiuni la 

procesul-verbal al ședinței anterioare. Domnul consilier Voicu Claudiu precizează că  ar 

trebui completat procesul  verbal cu afirmatia  ca în lege scrie că avizele comisiilor sunt 

consultative și au fost semnate de majoritatea consilierilor, deci sunt legale.  

       Se supune la vot procesul-verbal al ședinței din 26.02.2021, cu completarea adusă de 

domnul consilier Voicu Claudiu,  15 voturi ”pentru”. 

       Se trece la discutarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi.       

 

  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Construire 

“Fabrica prefabricate din beton, sediu administrativ, depozite agregate, cântar auto, 

stație proprie de alimentare cu carburanți, drum acces, alei carosabile și pietonale, 

spațiu parcare, platforme, utilități, branșamente, împrejmuire, organizare de 

șantier”  

 

             Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu au semnat 2 

membri, respectiv doamnele consilier Pal Emanuela și Demișcă Emilia, C2- din 5 membri 

nu au semnat domnii consilieri Lepadatu Silviu Adrian și Voicu Claudiu Constantin și C3-

din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan.  

            Domnul consilier Păuleț Pavel solicită detalii.  

            Domnul primar explică succint adoptarea PUZ. Investițiile sunt binevenite pentru 

că se contribuie la dezvoltarea comunei și creează locuri de muncă. 

           Nu mai sunt discuții.  

           Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 15 voturi ”pentru”. 

 



2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în Adunarea Generală 

a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “AQUA NEAMȚ” în vederea exercitării 

votului 

           Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu au semnat 2 

membri respectiv doamnele consilier Pal Emanuela si Demisca Emilia, C2- din 5 membri  

nu au semnat domnii consilieri  Lepadatu Silviu Adrian și Voicu Claudiu Constantin și C3-

din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan.  

             Domnul primar o numește prin dispoziție pe domnișoara viceprimar Dumitru Ana 

Maria pentru exercitarea  votului in situatia in care  el nu poate participa. 

            Domnul consilier Voicu Claudiu îl întreabă pe domnul primar ce s-ar întâmpla dacă 

la ședință ar vota ”împotrivă” sau să se abțină pentru majorarea tarifelor. 

             Primarul comunei raspunde ca  exista justificarile legale si avizul ANRSC si nu 

vede  de ce nu ar fi  aprobate tarifele. 

             Primarul comunei explică situația în care se află unele consilii locale privind 

aprobarea sau respingerea proiectelor de hotărâre privind modificarea tarifelor. 

             Domnul consilier Voicu Claudiu intreaba ce s-ar fi intamplat daca ar  dori ca 

primarul sa fie mandatat  sa  voteze impotriva sau sa se abtina? Cum s-ar fi consemnat in 

rapoartele de avizare.Secretarul comunei  reafirma faptul ca  rapoartele de avizare sunt 

consultative. Domnul consilier Voicu Claudiu readuce in discutie faptul ca in procesele 

verbale de sedinta se specifica nominal peroanele care nu au avizat proiectul de hotarare, 

lucru care nu s-a intamplat in ultimii 5 ani.  Atat secretarul cat si primarul intreaba daca s-

a  consemnat corect situatia? Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin raspunde ca s-a 

consemnat corect. 

             Nu mai sunt discuții.  

             Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 15 voturi ”pentru”. 

 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea realizării investiţiei – „EXTINDERE 

REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE ÎN SATELE CORDUN ȘI 

PILDEȘTI, COMUNA CORDUN 

           Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu au semnat 2 

membri respectiv doamnele consilier Pal Emanuela si Demisca Emilia, C2- din 5 membri  

nu au semnat domnii consilieri  Lepadatu Silviu Adrian și Voicu Claudiu Constantin și C3-

din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan.  

           Domnul primar prezintă necesitatea adoptării acestui proiect de hotărâre. 

           Domnul consilier Radu Dan solicită permisiunea să părăsească sala de ședințe. I se 

acordă permisiunea. 



           Domnul consilier Voicu Claudiu precizează că în referatul de aprobare scrie că s-a 

primit finanțarea .  

           Domnul primar precizează că nu s-a primit finanțarea, iar domnișoara secretar 

precizează că a fost o eroare la redactarea referatului de aprobare. 

           Domnul consilier  Voicu Claudiu afirma ca   investitia este aprobata in  Strategia de 

dezvoltare. Secretarul comunei explica faptul ca  strategia este in lucru , a fost transmis 

tuturor consilierilor extras din strategie, urmand ca la definitivare sa se aprobe. 

           Domnul consilier Tiron Ioan întreabă care sunt străzile care vor face obiectul 

investiției. 

           Domnul primar precizează că se vor face extinderi pe străzile care nu au retea de 

alimentare cu apa si canalizare. 

          Doamna consilier Pal Emanuela a întrebat ce străzi beneficiază de extindere pentru 

că nu sunt trecute în materialele trimise. 

          Domnul primar  explica faptul ca  in calitate de consilieri ar trebui sa stie care sunt 

strazile  care nu au apa si canalizare. 

          Doamna consilier Pal Emanuela raspunde ca este noua in functie si nu le cunoaste si 

ar fi trebuit sa fie prezentate. Primarul comunei  raspunde ca la aprobarea studiului de 

fezabilitate vor fi nominalizate toate strazile in cauza. 

           Nu mai sunt discuții.  

           Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru”. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării cofinanţării obiectivului de 

investiţie „EXTINDERE REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE 

ÎN SATELE CORDUN ȘI PILDEȘTI, COMUNA CORDUN”  

 

         Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu au semnat 2 

membri respectiv doamnele consilier Pal Emanuela si Demisca Emilia, C2- din 5 membri  

nu au semnat domnii consilieri Lepadatu Silviu Adrian și Voicu Claudiu Constantin și C3-

din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan.  

          Nu  sunt discuții.  

          Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru”. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planul anual de acțiune privind serviciile 

sociale acordate la nivelul comunei Cordun, județul Neamț, pentru anul 2021 

 

          Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu au semnat 2 

membri respectiv doamnele consilier Pal Emanuela și Demișcă Emilia, C2- din 5 membri  



nu au semnat domnii consilieri  Lepadatu Silviu Adrian și Voicu Claudiu Constantin și C3-

din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan.  

           Nu  sunt discuții. 

          Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru”. 

 

6. Proiect de hotărâre privind vânzarea directă a suprafeței de 500 mp teren curți-

construcții intravilan, sat Cordun, aparținând domeniului privat al comunei Cordun 

 

            Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu au semnat 2 

membri respectiv doamnele consilier Pal Emanuela și Demișcă Emilia, C2- din 5 membri  

nu au semnat domnii consilieri  Lepadatu Silviu Adrian și Voicu Claudiu Constantin și C3-

din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan.  

            Nu sunt discuții. 

            Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru”. 

 

 

13. Discutare cereri 

- Domnul primar dă citire solicitării de înfrățire și documentelor înaintate  de comuna Sofia, 

raionul Drochia, Republica Moldova 

         Domnul primar este încântat de această înfrățire și solicită acordul de principiu pentru 

demararea procedurilor legale. 

        Domnul consilier Lepădatu Silviu solicită documentele pentru înfrățire pe mail. 

        Secretarul comunei  raspunde ca imediat dupa sedinta vor primi toti consilierii  

materialele. 

        Primarul comunei  solicita avizul de principiu pentru demararea procedurilor legale. 

        Se supune la vot solicitarea și se aprobă cu 14 voturi ”pentru”. 

 

-Domnul consilier Voicu Claudiu are mai multe solicitări: 

-  dorește sa aduca la cunostinta faptul în conformitate cu HG 18/2021, privind stabilirea 

modelului legitimaţiei pentru aleşii locali şi a modelului semnului distinctiv al calităţii 

 acestora pot fi eliberate legitimatiile pentru consilierii locali.  

-  dorește un istoric al cheltuielilor cu Centrul de Cultural si de Afaceri Cordun 

- proiectele de hotărâre  sa  fie publicate pe site 

- informații cu privire la parcarea de la cimitir 

- informații cu privire la camerele de supraveghere 

-informații cu privire la varianta ocolitoare 



        Domnul primar precizează că după aprobarea bugetului local se vor demara 

procedurile de expropriere. 

        Domnul consilier Voicu Claudiu afirmă că Centrul de zi este în același stadiu ca acum 

2 ani. 

        Domnul primar precizează că a prioritizat investițiile, a încercat să rezolve problemele 

stringente ale comunei. 

        Domnul consilier Voicu Claudiu precizează că el este cetațean al comunei, nu 

reprezentant Arcellor, nu este cadru de conducere, iar discuțiile pentru varianta ocolitoare 

s-au purtat între reprezentantul Arcellor și primărie. 

         Domnul primar susține că este prioritară efectuarea șoselei de centură. 

         Domnul consilier Lepădatu Silviu precizează că suntem comuna cu cel mai mare 

buget și cu  gradul cel mai mare de indatorare. 

         Domnul primar dorește să găsească o soluție pentru schimbarea destinației Centrului 

Cultural și de afaceri. Precizează că au fost prezentate informări în numeroase ședințe și a 

solicitat soluții de la domnii consilieri. Centrul Cultural are nevoie de o funcționalitate 

clară. 

        Domnul consilier Lepădatu Silviu susține că nu a văzut nicio schiță a Centrului 

Cultural în 4 ani de zile de când este consilier.Trebuie făcut ceva, să nu se mai degradeze. 

Dacă această construcție este făcută, trebuie finalizată. 

         Domnul primar precizează că de orice investiție pe care o va face vor beneficia 

cetățenii comunei. Finalizarea în modul în care a fost gândită nu va aduce beneficii 

cetățenilor comunei. 

         Domnul consilier Ruginosu Gheorghe precizează că ar fi bine de găsit parteneri 

pentru surse de finanțare. 

         Domnul consilier Tiron Ioan întreabă consilierii dacă au văzut referatul de expertiză 

pentru Centrul Cultural, pentru că dumnealui nu l-a văzut și nici nu i s-a adus la cunoștință 

dispoziția.  

          Domnul consilier Voicu Claudiu precizează că a fost acuzat de domnul primar că a 

fost împotriva rutei ocolitoare, el nu este reprezentant oficial la Arcellor Mittal. 

          Cat priveste Centrul Cultural și de Afaceri  in doua randuri s-a dat dispozitie  pentru 

constituirea unor comisii  de evaluare a stadiului de  realizare a investitiei. 

          Trebuie sa se gaseasca o destinatie care sa fie folositoare cetatenilor comunei. 

          Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin este de acord ca trebuie solutionata  

destinația  cladirii  , iar daca  nu  vom putea gasi solutii să solicităm ajutor. 

 

 

 



 

 

           Mai sustine  faptul ca  in ultimii 4 ani de cand este consilier nu a intrat niciodata in 

acea cladire. Primarul comunei propune tuturor consilierilor sa  participe dupa sedinta  la  

vizitarea cladirii 

           Domnul consilier Ruginosu Gheorghe   este de parere ca si  USR este la guvernare 

si poate vor putea gasi   persoane  care ar putea sa dea un ajutor. 

           Domnul consilier Lepădatu Silviu nu crede că proiectul de supraveghere este la 

avizat la poliție și dorește să primească pe mail adresa și confirmarea de transmitere a 

solicitării montării camerelor de luat vederi din comună. 

           Nemaifiind alte intervenții, președintele de ședință declară închise lucrările ședinței. 

 

 

             Președinte  de  ședință,                                                     Secretar general, 

               Ruginosu Gheorghe                                                        Mărtinaș Maria 

 


